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Protokół nr X/2019 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VIII kadencji 

w dniu 30 lipca 2019r. 

 

 

Nadzwyczajna X sesja Rady Gminy Krzeszyce VIII kadencji rozpoczęła się o godz. 13.45 

 

Pkt 1 

Obrady otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Weronika Domarecka i powitała 

zebranych. 

 

Pkt 2 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do prowadzenia obrad.  

Nieobecni radni – Roman Kruszakin, Justyna Nadbrzeżna.  

Lista obecności – załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Pkt 3 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2019r. 

6. Zakończenie obrad sesji. 

 

Pkt 4 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Prusinowska – pracownik Urzędu Gminy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Weronika Domarecka złożyła wniosek o nieodczytywanie treści 

projektów uchwał – wniosek został przyjęty 13 głosami za - wyniki głosowania stanowią 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

komunalizacji mienia Skarbu Państwa, który przyjęto następującą proporcją głosów:  

za 13, przeciw 0, wstrzymuję się 0 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 3 do protokołu. Uchwała Nr X/46/2019. 

 

Pkt 5 

Projekt uchwały zreferowała Zofia Smolińska – Skarbnik Gminy.  

Podjęto dyskusję nt. kosztów organizacji tegorocznych dożynek wojewódzkich 

w Krzeszycach.  

Wiceprzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu 2019r, który przyjęto następującą proporcją głosów:  

za 13, przeciw 0, wstrzymuję się 0 

Wyniki głosowania stanowią załącznik nr 4 do protokołu. Uchwała Nr X/47/2019. 

 

Radny Bogusław Pawlak zadał pytanie o przetarg na wywóz śmieci i o koszty z tym 

związane. Wójt Gminy poinformował o konieczności podniesienia stawek za wywóz śmieci.  

 

Wójt Gminy poprosił sołtysów o przyłożenie się w organizację dożynek wojewódzkich.  
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Radny Ryszard Buczkowski zadał pytanie o „Drewno”. Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy.  

 

Sołtys Wioleta Raczkowska-Gołębska poinformowała o dacie odbioru sali wiejskiej. 

 

Sołtys Józef Pizuński poprosił o interwencję w sprawie pracy Dyrektora GOK-u. 

 

Pkt 6 

Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła obrady X sesji Rady Gminy Krzeszyce VIII kadencji. 

Obrady zakończono godz. 14.20 

Integralnym załącznikiem do niniejszego protokołu jest zapis audio-wizualny dostępny 

pod adresem: https://www.youtube.com/watch?v=D_aNQ_5FG1o 

 

Protokół sporządziła:      Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

 

……………………….       …………………….… 

/Kamila Kędzior/         /Weronika Domarecka/ 

https://www.youtube.com/watch?v=D_aNQ_5FG1o

